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Abstract (en)
The machine (1) has double printing units (3) arranged on top of each other in a horizontal plane and provided for printing front and rear sides of a
sheet, where the printing units form a printing tower (12). A sheet transport path is formed in an area of the printing units, and a vertical electrical
linear drive (11) is arranged in the printing units for transporting the sheet. A dryer module (17) is arranged between the printing units. A sheet
feeder (9) is arranged below the printing tower, and a sheet bracket (10) is arranged above the printing tower.

Abstract (de)
Eine erfindungsgemäße Bogen (2) verarbeitende Druckmaschine (1) weist Folgendes auf: wenigstens ein im Wesentlichen horizontales
Doppeldruckwerk (3), einen im Bereich des Doppeldruckwerks (3) im Wesentlichen vertikalen Bogentransportpfad (14) und einen im Bereich
des Doppeldruckwerks (3) im Wesentlichen vertikalen elektrischen Linearantrieb (11) für den Bogentransport. Die erfindungsgemäße
Bogendruckmaschine (1) baut sehr kompakt, benötigt wenig Stellfläche und erlaubt den beidseitigen Druck ohne Bogenwendung. Bevorzugt sind
mehrere Doppeldruckwerke übereinander als Druckturm angeordnet. Ebenfalls bevorzugt weisen die Doppeldruckwerke Kurzfarbwerke auf.
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